
Interpelácia č. 9/2017   
 
1. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 27.2.2017  
 
Ing. Gore: 
Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja na roky 2016 – 2023, bol schválený projektový 
zámer Podpora zavádzania elektronických služieb verejnosti, cieľom ktorého je zefektívniť 
komunikáciu obyvateľov organizácii s mestským úradom, termín realizácie rok 2017, 
koordinátorom a zodpovedným za tento projektový zámer je organizačné oddelenie. Chcem 
sa spýtať, aké konkrétne služby, aké konkrétne činnosti sa plánujú vykonať v tomto zámere 
v roku 2017? 
 
Mgr. Sovák: 
K elektronizácii, zákon č. 305/2013 zákon o e-Governmente nám hovorí, že musíme 
uplatňovať výkon verejnej moci od 1.11.2016. Čiže od vtedy zverejňujeme všetko na 
elektronickej tabuli mesta, od 1. marca, čiže od stredy, budeme musieť komunikovať so 
všetkými právnickými subjektmi elektronicky, aj keď oni nás nekontaktujú elektronicky, my 
musíme všetko posúvať, všetky naše rozhodnutia a samozrejme aj s fyzickými osobami, ktorí 
majú aktivovanú elektronickú schránku. Všetky tieto podmienky máme splnené, to zn., máme 
vytvorenú elektronickú schránku, máme mandátny certifikát, vieme podpisovať dokumenty, 
vieme odoslať poštu, vieme ju archivovať. Čiže, ak príde nejaká žiadosť, máme spracovaný 
systém na úrade, kde – ktorý referent sa tomu venuje, kto – aký dokument vytvorí, kto ho 
podpíše, kto ho odošle. Ideme cez, zatiaľ ideme cez portál slovensko.sk, to znamená, všetko 
odchádza tam a potom sa to odosiela cez nich. Máme vytvorené systémy pre registratúru, 
agendové systémy, informačný systém samosprávy. Neviem, či to stačí takto alebo ešte viac. 
 
Ing. Gore: 
No, počuli sme, čo bolo uskutočnené, čo v rámci zákona sme boli povinní vykonať, len našim 
zámerom v Programe hospodárskeho a sociálneho rozvoja bolo zavádzanie elektronických 
služieb verejnosti, čiže ďalší postup. Mňa zaujíma to, aké ďalšie kroky úrad chystá v roku 
2017 v tejto oblasti, lebo nezaznamenal som doteraz žiadne v programovom rozpočte, žiadne 
prostriedky, ktoré by boli na to vyčlenené alebo ktoré by sa vyžadovalo. Chcem vedieť, aké 
činnosti, či to budeme robiť vo vlastnej réžii alebo budeme na to potrebovať prostriedky a kde 
sú tie prostriedky vyčlenené.  
 
Mgr. Sovák: 
Ak narážate na to, žeby sme mali zaobstarať nový server, resp. nejaký cloud a či to bude 
u nás, či to bude inde o tomto sme sa stretli ešte myslím s pánom poslancom Bobíkom, 
stretneme sa po zastupiteľstve, prejdeme si to. Zatiaľ to vieme urobiť vo vlastnej réžii.  
 
Ing. Gore: 
No, nemyslel som na to, ale dobre, ďakujem.  
Nezaujíma ma ...., nezaujíma ma hardvér, ale zaujíma ma to, ako bude riešený softvér a ako 
bude komunikovné. 
 
Mgr. Sovák: 
Ešte pre doplnenie, pripravujeme aj novú webovú stránku mesta, čiže pristúp je. Ide vlastne 
o to, aby občan nemusel prísť na mesto, aby všetko sa dalo podať, prijať elektronicky, toto je 
zabezpečené.  



Ing. Gore: 
Dobre, ďakujem.  
 
PhDr. Čižmár: 
Ešte na doplnenie už k tým službám, ktoré ste sa pýtali. Tak áno, stále je aktuálny aj keď ešte 
finálne nie je doriešený ale nie vinou samosprávy, projekt IOMu Integrovaného obslužného 
miesta, ktoré takisto rozširuje to portfóliu služieb pre obyvateľov mesta.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 27.2.2017 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


